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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Anna Johansson (S)

2016/17:534 Extra bidrag till Gotland

Trafikverket har tecknat ett nytt avtal om färjetrafiken till och från Gotland. Det 
nya färjeavtalet för åren 2017–2027 syftar till en långsiktig och hållbar 
trafiklösning för resenärernas och näringslivets behov och önskemål. Målet är 
att skapa en trafik med god kvalitet och som är miljömässigt och ekonomiskt 
hållbar. Trafiken ska ligga i linje med de transportpolitiska målen, bidra till 
Gotlands utveckling och ge en tillfredsställande transportförsörjning för 
passagerare och gods.

I budgetpropositionen anges att kostnaderna för trafikavtal tillfälligt anses öka. 
Den främsta orsaken anges vara Gotlandsavtalet och därför har riksdagen 
beslutat i enlighet med regeringens förslag att omfördela 49 miljoner kronor 
under åren 2017–2020.

Jag vill med anledning av detta fråga statsrådet Anna Johansson:

 

Hur och när kommer de 49 miljoner kronor som omfördelats komma Gotland 
till del? 

………………………………………

Nina Lundström (L)

Från Riksdagsförvaltningen
2016-12-16
Besvaras senast
2016-12-30
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


